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Emlékeztetı 

Az Egyesületi Elnökség 2010. április 28-án 14:00 órakor Budapesten a Magyar 
Elektrotechnikai Egyesület, VII. Madách Imre út 5. III. emeleti irodájában megtartott 
nyilvános ülésérıl. 

Jelen voltak: Dervarics Attila, Kovács András, Schachinger Tamás, Tóth Péterné, Orlay 
Imre, Dr. Vajda István, Kovács László helyett Kunyik Sándorné, Dési Albert, Dr. Madarász 
György, Nagy János, Szilágyi András, Hollósy Gábor, Horváth József, Rácz Géza, Balázs 
Péter, Rózsa Ferenc Elnökségi tagok, Rubint Dezsı, Hiezl József meghívottak, továbbá Dr. 
Dán András, Almási Sándor, Günthner Attila állandó meghívott. 

Kimentette magát: Bognár Alajos, Bartos Csaba, Rajnoha László, Pintér József, Turi Gábor, 
Görgey Péter 

Napirendek elıtt Dervarics Attila köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az ülés 
határozatképes. Kihasználva az alkalmat, amikor együttesen vesznek részt az ülésen a 
leköszönı és az újonnan választott szakosztályi és régió képviselık, az Elnökség nevében 
köszöntötte az új tagokat és megköszönte a távozók 3 és fél éves odaadó munkáját, akik 
nevében Rácz Géza szólt elismerıen az elmúlt idıszak közös munkájával kapcsolatban, és 
kívánt sok sikert a következı ciklusra. 

Elsı napirendi pontként Kovács András az elızı EE üléseken elhatározottak helyzetének 
áttekintésérıl adott rövid tájékoztatót. Elsıként a Tisztújító KKGY elıkészítésével 
kapcsolatban számolt be és megjegyezte, hogy két bizottságtól (GB és SZTB) még nem 
érkezett beszámoló, így azok jelenleg nem szerepelnek az Elnökségi beszámolóban. A másik 
fontos kérdés a 110 éves jubileumi rendezvény június 10-re tervezett idıpontja. 
Dervarics Attila ismertette az elnökséggel az elnöki és fıtitkári közös álláspontot, miszerint a 
rendezvény ıszre történı halasztását javasolják. Új idıpontot körültekintıen kell majd 
választanunk, hogy ne legyenek ütközések. 
Az Egyesületi Elnökség 05/2010 számú határozatával a 110 éves jubileumi konferencia 
júniusi idıpontjának ıszre történı halasztását egyhangúlag elfogadta. 
 
Második napirendi pontként Kovács András terjesztette elı a 86. Tisztújító KKGY 
napirendjének véglegesítését. Az írásban elızetesen megküldött napirend tervezettel 
kapcsolatban észrevétel, kérdés nem hangzott el, így kérte annak elfogadását. 
Az Egyesületi Elnökség 06/2010 számú határozatával a 86. Tisztújító KKGY írásban 
elıterjesztett napirendjét egyhangúlag elfogadta. 
 
Harmadik napirendi pontként  az Elnökség a 86. Tisztújító KKGY határozati javaslatait 
tárgyalta a következı sorrendben 
 
3.1. Az írásban elızetesen megküldött Egyesületi Elnökségi beszámolóval kapcsolatban 
Kovács András tett rövid kiegészítést. Schachinger Tamás Gazdasági Bizottság (GB) elnök 
jelezte, hogy a megküldött GB feljegyzés módosításra szorult, így azt az elnökségi 
beszámolóban is javítani kell. Felhívta a figyelmet, hogy a szoros határidık miatt április 29. 
estéig várja a már korábban említett bizottságok beszámolóját és egyéb észrevételeket. A 
megadott idıpont után érkezett módosítások technikai okokból nem kerülhetnek bele a 
Küldötteknek kiküldendı anyagba.  
Az Egyesületi Elnökség 07/2010 számú határozatával az Egyesületi Elnökség írásban 
elıterjesztett, és a fentiekkel kiegészített beszámolóját egyhangúlag elfogadta. 
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3.2. A 2009. évi mérlegbeszámolóval, eredmény kimutatással, közhasznúsági jelentéssel és 
könyvvizsgálói jelentéssel kapcsolatban a Gazdasági Bizottság (GB) elızetesen megküldte 
írásos feljegyzését az Egyesületi Elnökségnek, amelyben a fenti dokumentumokat elfogadásra 
javasolta. Almási Sándor az Ellenırzı Bizottság (EB) elnöke röviden beszámolt arról, hogy a 
mérleg ütemtervnek megfelelıen az EB és a GB együttes ülésen tárgyalta a záró 
dokumentumokat, amelyek végleges formái az általuk kért kiegészítéseket tartalmazzák, így 
azokat az EB Közgyőlésnek elfogadásra javasolja. A továbbiakban felhívta a figyelmet a 
helyszínen kiosztott EB jegyzıkönyv EB.3/10 számú határozatára, miszerint felkérik az 
Elnökséget, hogy a Békéscsabai Szervezet vezetıségének szabjon határidıt a szervezetnél 
feltárt szabálytalanság megszőntetésére.  
Az Egyesületi Elnökség 08/2010 számú határozatával az írásban elıterjesztett 
mérlegbeszámolót, eredmény kimutatást, valamint a közhasznúsági jelentést egyhangúlag 
elfogadta. 
 
3.3. Az Etikai Bizottság beszámolójával kapcsolatban Dr. Dán András az Etikai Bizottság 
elnöke elmondta, hogy 2009-ben nem keresték meg etikai üggyel kapcsolatban, így a 
ciklusról szóló beszámolóban a megelızı Közgyőléseken már elhangzottakat fogja 
összefoglalni. 
 
3.4. A MEE megújulási programjának eredmény értékelésérıl Dervarics Attila elmondta, 
hogy az OET-n elhangzott az összefoglaló értékelés, amelyrıl a Közgyőlés elıtt is be kell 
számolni, kiegészítve a következı elnökségnek tett ajánlásokkal. Többek között olyan 
folyamatos gondozást igénylı kiemelt akciókról, mint a taglétszám csökkenés, fiatalítás, 
részvétel az energetika alakításában. Ezen területeken országos szintő közös összefogással 
lehet eredményeket elérni. 
 
3.5. Az Alapszabály szükségszerő módosításáról Balázs Péter számolt be. Az írásban is 
kiküldött javasolt módosításokat szóban is megerısítette. Az Alapszabályt elsısorban a 
központi iroda költözésébıl adódó székhelyváltozás miatt kell módosítani, amely lehetıséget 
ad apróbb praktikus és formai változtatásokra is.  
Az Egyesületi Elnökség 09/2010 számú határozatával az írásban elıterjesztett Alapszabály 
módosításokat egyhangúlag elfogadta. 
 
Negyedik napirendi pontként a Választási Bizottság Elnökének és 7 tagjának 
megválasztását Günthner Attila terjesztette elı. A „választások rendje” szabályzatunk 2.4. 
pontja szerint: „A Közgyőlés idıpontjának kitőzése után a szervezetek ajánlása alapján az 
Egyesületi Elnökség megválasztja a Választási Bizottságot - elnökét és 7 tagját.” Dr. 
Szandtner Károly több ciklusban is ellátta a Választási Bizottság illetve Szavazatszámláló 
Bizottság elnöki teendıit és felhatalmazás esetén idén is vállalja a feladatot, valamint 
javaslatot tett további 3 tagra is, akikkel régóta látja el ezeket a teendıket. A hiányzó 4 tagot 
felkérésünknek megfelelıen a Régiók delegálják. Az így kialakult névsor a következı: 
VB elnök: Dr. Szandtner Károly. Tagok: Dr. Friedrich Márta, Némethné Dr. Vidovszky 
Ágnes, Fodor Lászlóné, Süle Péter (TITUKO), Nagy József (SZERKO), Kovácsné Fehér 
Mária (ÉDUKÓ), Basa Csaba (BUDAKO). 
Az Egyesületi Elnökség 10/2010 számú határozatával a Választási Bizottság elnökét és hét 
tagját egyhangúlag elfogadta. 
 
Ötödik napirendi pontként  Dervarics Attila a Közgyőlés levezetı elnökének ajánlásával 
kapcsolatban tájékoztatta az Elnökséget, hogy elızetesen megtörtént személyes egyeztetés 
után, Dr. Berta István megerısítette, hogy vállalja a felkérést.  



Magyar Elektrotechnikai Egyesület 

EE emlékeztetı  2010.05.11. 

Az Egyesületi Elnökség 11/2010 számú határozatával a Közgyőlés levezetı elnökének 
ajánlását Dr. Berta István személyében egyhangúlag elfogadta. 
 
Hatodik napirendi pontként  Szilágyi András a Jelölı Bizottság többségi véleményével 
kialakított és a helyszínen kiosztott jelölési javaslatát ismertette, amelyet a szabályzatainknak 
megfelelıen a MEE honlapján is írásban közzétesznek. Külön megköszönte a VTT 
aktivitását, amelyet a jelölésekkel kapcsolatban tettek.  
 
Hetedik napirendi pontként Kovács András tájékoztatta az elnökséget a regisztráló 
szervezetek által végrehajtott tisztújítások helyzetérıl az írásban is kiküldött küldött lista 
véglegesítésével kapcsolatban. Hat szervezetnél nem áll rendelkezésünkre a küldöttek 
megválasztásáról szóló jegyzıkönyv, (Egyéni tagok ZK Szervezete (ZKSz), MÁV Szervezet, 
MEEI Szervezet, Nagykanizsa, Ózd, VEIKI) és három üzemi szervezet jelezte megszőnését 
(Verbély, VIV, SAG). Javasolta, hogy csak olyan küldött szavazhasson a Közgyőlésen, 
akinek személyérıl a titkárságra eljuttatott jegyzıkönyv rendelkezik. Günthner Attila kérte 
egy végsı határidı meghatározását. Kovács András a jegyzıkönyvek leadásának végsı 
határidejére május 14-ét javasolta. 
Az Egyesületi Elnökség 12/2010 számú határozatával az írásban kiküldött küldött listát 
egyhangúlag elfogadta azzal a kiegészítéssel, hogy a május 14-ig még beérkezı 
jegyzıkönyvek alapján meghatározott küldöttek rendelkezzenek szavazati joggal a 
Közgyőlésen.  
  
Nyolcadik napirendi pontként Nagy János számolt be a MEE VTT 2010. évi pénzügyi 
tervérıl. A helyszínen írásban kiosztott részletes tervet röviden egészítette ki szóban, 
kiemelve a tanulmányutak, kiadványok és rendezvények sorokra tervezett tételeket. 
Megjegyezte, hogy a VTT rendelkezik tartalékkal mindazok mellett, hogy sokat áldoznak 
közhasznú tevékenységekre. Dési Albert felhívta a figyelmet, hogy a Világítástechnikai 
évkönyv nyomdaköltségei két helyen is szerepelnek (Egyéb pénzügyi rendkívüli kiadás 
ráfordítás és a Lapok, kiadványok kiadásainál). Nagy János megköszönte a VTT elnöksége 
nevében az észrevételt, amelyet korrigálni fognak a végsı tervben. 
 
Kilencedik napirendi pontként Kovács András a 2010. évi egyesületi díjazottak írásban 
kiküldött listájával kapcsolatban elmondta, hogy a díjazás feltételeit a Díjbizottságokon túl a 
titkárság is kontrollálta. Megkérdezte, hogy az Elnökségnek van-e észrevétele. Nagy János 
felhívta a figyelmet arra a gyakran elıforduló helyzetre, hogy a jelölık jelölésükben nem a 
MEE-ben végzett tevékenységet veszik figyelembe, hanem a külsı, MEE-tıl független 
eredményeket. Kovács András javasolta, hogy a díjszabályzat vonatkozó részét célirányosan 
vizsgálja felül a következı Egyesületi Elnökség. Orlay Imre hozzátette, hogy az utóbbi idıben 
sajnos a potenciális jelöltek merítési bázisa is kisebb lett. Madarász György hozzátette, hogy a 
díjszabályzat korlátozásai is szőkítik a jelöltek körét (kétszer nem lehet ugyanannak a 
személynek ugyanazt a díjat odaítélni, még cikkíróknak sem). Balázs Péter véleménye szerint 
nagyon világosan és megalapozottan van leírva a díjszabályzatban a kérdéskör, amin nem 
javasol változtatni. Schachinger Tamás felhívta a következı Elnökség figyelmet arra, hogy a 
júniusi Elnökségi ülésen szavazni kell a Magyar Elektrotechnikai Egyesületért díj 
odaítélésérıl. 
Az Egyesületi Elnökség 13/2010 számú határozatával a 2010. évi egyesületi díjak 
odaítélésével kapcsolatban a Díjbizottságok által hozott írásban is kiküldött döntéseket 
egyhangúlag elfogadta.  
 
Egyebek 
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• Kovács András számolt be az elmúlt idıszakban végrehajtott szakosztályi 
tisztújításokról. Az Automatizálási és Informatikai Szakosztály tisztújító taggyőlésén 
új vezetıket választott: Elnök: Görgey Péter, Alelnök: Dr. Kiss László Iván, Titkár: 
Dr. Danyek Miklós. Elnökségi delegált: Görgey Péter. A szakosztály új nevet 
választott (Energetikai Informatika Szakosztály EISZ) és új SZMSZ-t is fogadott el, 
amelyet elızetesen írásban kiküldünk. Az Egyesületi Elnökségnek határozatot kell 
hoznia a szakosztály új SZMSZ-érıl. 
Az Egyesületi Elnökség 14/2010 számú határozatával az EISZ SZMSZ-ét 
egyhangúlag elfogadta 
Kovács András a továbbiakban a Villamos Fogyasztói Szakosztály tisztújításáról 
számolt be, ahol új vezetıket választottak. Elnök: Garai János, Titkár: Dr. Fodor 
István, Elnökségi delegált: Dési Albert  

• Orlay Imre a TÁMOP tananyag fejlesztési pályázat kapcsán számolt be röviden azon 
szakértıi megkeresésekrıl, amelyekben hozzánk fordulnak annak érdekében, hogy a 
MEE által kiadott irányelvek felhasználhatóságát engedélyezzük az általuk készítendı 
tananyagokhoz.  Kovács András hangsúlyozta, hogy a kérdésrıl személyesen kell 
tárgyalni az érintett felekkel. 

• Tóth Péterné számolt be a jubileumi MEE tagságot jutalmazó ajándéktárgyak 
helyzetérıl. Dervarics Attila elızetesen elmondta, hogy a jubileumi rendezvény ıszre 
halasztása miatt idıt nyertünk ebben a kérdésben, de érdemes vele foglalkozni. Tóth 
Péterné bemutatta az elkészült nyakkendı mintákat. Döntés nem született a kérdésben. 

 
Budapest, 2010. április 28. 
 

Összeállította:       Jóváhagyta: 

 

 

Günthner Attila      Kovács András 

irodavezetı       fıtitkár 

 
 

 


